
strana 1-2 je plnobarevná cmyk

6 / 2018

Dětský den na výletišti

KUNÍNSKÝ
ZPRAVODAJ

MlKROREGlON 

ODERSK.O 



- 2 -

Myslivecký Den dětí

strana 1-2 je plnobarevná cmyk



- 3 -

Vážení spoluobčané, 
za pár dnů tady máme prázdniny a já bych Vám opět ráda přiblížila dění v 
naší obci, co proběhlo, co se děje a co nás ještě čeká. 
1) Začnu úspěchem a získaným oceněním, které jsme jako obec získali. Stali 
jsme se „Skokanem roku“! A v čem? V soutěži O keramickou popelnici v 
Moravskoslezském kraji. Za to, že se nám intenzivní prací v odpadovém 
hospodářství podařilo dosáhnout největšího zlepšení. A to také i díky Vám, 
občanům, protože třídíte lépe a lépe. Skok z loňského 55. místa na 44. z 
celkového počtu 233 obcí je moc pěkný. Vám všem zodpovědným, kteří třídíte 
odpady, patří poděkování a na ty, co máte rezervy a stále veškerý odpad 
sypete do černých popelnic, se obracím s prosbou. Začněte, prosím, s tříděním 
také! Má to smysl! To, co zaplatíme svozové firmě za odvoz tříděného odpadu, 
dostaneme zpět od společnosti EKO-KOM, a.s. Na rozdíl od svozu komunálního 
odpadu, který jde z kapsy nás občanů a také ho dofinancovává obec ze svého 
rozpočtu.  Jako starostka si já i členové zastupitelstva uvědomujeme avizované 
zdražování poplatků za uložení odpadů na skládkách, které nakonec zaplatíme 
my všichni - občané i obec. Tak proč nezkusit toto na skládky odvezené 
množství odpadů v černých popelnicích více snížit? V průběhu léta bychom 
se měli konečně dočkat slíbených tašek na tříděný odpad, dostali jsme je za 
získané ocenění zdarma. Jejich hodnota je cca 40.000 Kč. To je také pěkná 
motivace a pro některé také možná první krok. Až dorazí, budeme Vás o 
možnosti jejich vyzvednutí informovat. Ještě jednou díky! 
2) Počátkem května byly zahájeny práce na rekonstrukci tělocvičny. 
Doposud probíhají ty hrubé a špinavé – byla odstraněna stará svítidla, podlaha, 
osazeny rošty na umístění kazetových podhledů, instalují se nové rozvaděče. 
Zbylé práce – malování, instalace nových světel, obkladů a podlah jsou 
plánovány tak, aby byly dokončeny ve stanoveném termínu a v září mohly 
naši žáci zahájit nový školní rok v nové, moderní tělocvičně. Těšte se, výsledek 
bude stát za to! 
3) Na Městský úřad v Novém Jičíně, na stavební odbor jsem po obstarání 
všech potřebných dokumentů podala žádost o společné územní a stavební 
řízení, abychom (po jeho vydání) mohli začít s výstavbou chybějícího chodníku 
na Suchdolské ulici.  Stavební řízení bude v nejbližších dnech zahájeno. 
4) Také dokončení projektové dokumentace na rekonstrukci kina na sál 
se blíží konci. Stavební část projektové dokumentace je hotová, čekáme ještě 
na rozpočty. A snad do podzimu s rekonstrukcí začneme… Zastupitelstvo 
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obce na svém dubnovém zasedání s ní vyjádřilo souhlas, za což děkuji. 
5) A na závěr další pozitivní zpráva. A věřím, že není předčasná. Po jednání, 
které jsem měla s náměstkem hejtmana Lukášem Curylem, bude na zasedání 
Zastupitelstva Moravskoslezského schvalována individuální dotace ve výši 
1.000.000 Kč na nutné opravy zámku Kunín – nátěry a upevnění a utěsnění 
oken, opravy a nátěr kuželny a spojovacího mostu, opravy mostků a oplocení 
v zámeckém parku. Dotace by měla být 100%, bez spoluúčasti obce. Jsem 
panu náměstkovi velmi vděčná, jako starostka i občan naší obce. Pochopil, 
že zámek, jehož vlastníkem je obec Kunín a na základě smlouvy o výpůjčce 
jej užívá Muzeum Novojičínska, příspěvková organizace Moravskoslezského 
kraje, je chloubou nejen naší obce, ale také celého kraje. Obec Kunín, která 
od roku 1997 do roku 2006 prováděla jeho rozsáhlou stavební rekonstrukci, 
do něj v té době nainvestovala cca 14 mil. Kč a momentálně na další investice 
nemá. Potřebujeme realizovat projekty důležité pro nás, kunínské občany.  
Minulé vedení kraje takové pochopení nemělo.  Vážený pane náměstku, 
vážení zastupitelé Moravskoslezského kraje, velmi děkujeme! Ušetřili 
jste naší obci nemalé finance, které můžeme využít jinak, např. na opravu 
bývalého kina, na jehož dokončení všichni čekáme a těšíme se. 
Na zasedání zastupitelstva obce byla vznesena připomínka k chování 
některých dětí. Přelézají mostní konstrukce a chodí po rozvodu plynu, který 
je vedle mostu umístěn. Často také vylézají na budovy, hrozí jim pád. Apeluji 
proto na Vás, rodiče, upozorněte své děti na hrozící nebezpečí dříve, 
než bude pozdě! Zákazové cedule opravdu nefungují.  Informovali jsme také 
školu - i když po vyučování zodpovídá za své potomky jejich zákonný zástupce. 
Děkuji za pochopení.
Děkuji také pořadatelům kulturních akcí, které se v průběhu května a 
začátku června konaly, povedly se všechny a ohlasy na ně byly velmi 
pozitivní. A těším se na viděnou na akcích dalších.
Přeji krásné a pohodové letní dny a vše dobré. 

Dagmar Novosadová, starostka

Starostka obce Kunín svolává
24. zasedání Zastupitelstva obce Kunín,

které se koná v pondělí 3. září od 17 hodin
v místní knihovně.

Program zasedání bude zveřejněn na úřední desce a materiály k jednání 
na webu obce.
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Rada obce po projednání dne 9.5. 2018:
schválila
• uzavření Dodatku č. 4 Smlouvy o zajištění provozu sběrného místa biologicky 
rozložitelného odpadu se společností ASOMPO, a.s., se sídlem Životice u 
Nového Jičína 194. Navýšení ceny za biologicky rozložitelný odpad 
– odvoz a likvidace (60 Kč za výsyp obsahu jedné nádoby + DPH). RO pověřila 
starostku obce podpisem smlouvy. 
• uzavření Smlouvy o zajištění realizace uměleckého vystoupení Hradišťan 
& Jiří Pavlica – Zámecká slavnost dne 30.06.2018 od 14:00 hodin za cenu 
10.000 Kč včetně DPH. RO pověřila starostku obce podpisem smlouvy.
• uzavření Smlouvy o provedení uměleckého výkonu – vystoupení Hradišťan 
& Jiří Pavlica – v zastoupení Milan Malina, Solná cesta 403, Uherské Hradiště 
– Zámecká slavnost dne 30.06.2018 od 14:00 hodin za souhrnnou cenu – 
honorář pro jednotlivé umělce ve výši 81.000 Kč.  RO pověřila starostku obce 
podpisem smlouvy.
• znění Smlouvy se zástupcem hudebního souboru Light & Love - Oskar 
Hahn Agency, s.r.o., Sarajevská 9, Praha 2,  hudební vystoupení - Zámecká 
slavnost Kunín od 18:00 hodin. Smluvní cena 30.000 Kč + DPH. RO pověřila 
starostku obce podpisem smlouvy.
• zveřejnění záměru pachtu části pozemku p. č. 33/1 jiná plocha, ostatní 
plocha o výměře cca 20 m2 v k. ú. Kunín na úřední desce. 
• uzavření pachtovní smlouvy na dobu neurčitou za cenu 1 Kč za 1m2 + 
platná sazba DPH na rok, s možností navýšení ceny pro část pozemku p. č. 
18 o výměře cca 600 m2. RO uložila vypracovat pachtovní smlouvu.
• poskytnutí finančního příspěvku pro Sportovní stáj Kubrický Jan, z.s., pro 
rok 2018 ve výši 5.000 Kč. 
• poskytnutí finančního příspěvku pro Myslivecký spolek Šenov Kunín pro 
rok 2018 ve výši 30.000 Kč.
• poskytnutí finančního příspěvku pro Základní organizaci Českého 
zahrádkářského svazu Kunín pro rok 2018 ve výši 10.000 Kč.
• poskytnutí finančního příspěvku pro Sdružení rodičů při ZŠ Kunín, z.s., 
pro rok 2018 ve výši 25.000 Kč.
• poskytnutí finančního příspěvku pro Český svaz včelařů, z.s., základní 
organizace Bartošovice na Moravě, pro rok 2018 ve výši 10.000 Kč.
• poskytnutí finančního příspěvku pro Římskokatolickou farnost Kunín, pro 
rok 2018 ve výši 20.000 Kč.
• úhradu autobusové dopravy – Seniorklub Kunín – zájezd 26.05.2018

Informace z jednání Rady obce
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jižní Morava ve výši 10.000 Kč.
• žádosti o doplacení povodňového úvěru, v měsíci květen 2018. RO uložila 
zaslat žadatům informaci o celkové výši doplatku úvěru.
• pronájem hřiště TJ pro akci PROROCK FEST dne 02.06.2018 od 15:00 
hodin (Janáček Pavel – organizátor). Podmínky – zajištění ochranky po celou 
dobu konání akce, zajištění mobilních WC, zajištění pořádku v průběhu akce, 
případná oprava vzniklých škod. Vratná kauce 10.000 Kč.
• z důvodu zabezpečení ochrany osobních údajů a GDPR (obecné nařízení 
pro ochranu osobních údajů) obnovu výpočetní techniky obecního úřadu.
souhlasila
• se zpevněním příjezdové komunikace na pozemku obce Kunín p.č. 289 
– realizaci pomocí recyklátu.
vzala na vědomí
• informaci o úpravě Nařízení obce Kunín č. 1/2015, kterým se vydává Tržní 
řád obce a doporučuje nově navržené znění nařízení zaslat na Krajský úřad 
Moravskoslezského kraje, jež vykonává dozorovou činnost.
• informaci, že pozemek, o jehož pacht žadatel žádal, není v majetku obce. 
• informaci ohledně pachtu/prodeje pozemku p.č. 2112.  RO uložila seznámit 
žadatele o stavu situace.
• uspořádání turnaje mladších žáků O pohár starosty Nového Jičína na hřišti 
TJ Kunín. RO schválila uspořádání turnaje pro FK Nový Jičín, z.s. v prostorech 
hřiště TJ bez úhrady nájmu (jako výpůjčku). RO schválila poskytnutí věcného 
daru – reklamní předměty obce Kunín.
• nabídku mobilní aplikace Pepi mobile app – Libor Klapeč.
• informaci ohledně prodeje kinolavic.
• informaci ohledně volné bytové jednotky na č.p. 33, která bude ponechána 
pro případné neočekávané nouzové situace (náhradní bydlení apod.).
• nabídku Mobilního rozhlasu – Dušan Andrejčák. Informace pro občany, 
zveřejňování pořádaných akcí, informace o odstávkách apod.
uložila
• předložit materiál ohledně odkupu pozemku p.č. 2112 na jednání zastupitelstva 
obce.
• předložit materiál ohledně odkupu pozemku p.č. 1479 na jednání zastupitelstva 
obce.

Rada obce Kunín po projednání dne 21.5.2018:
schválila
• program jednání 23. zasedání Zastupitelstva obce Kunín, které se bude 
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konat v místní knihovně dne 04.06.2018 od 17:00 hodin. Uložila zveřejnit 
pozvánku na úřední desce.
• uzavření Smlouvy o zpracování osobních údajů s firmou Galileo Corporation 
s.r.o., Březenecká 4808, 430 04 Chomutov, IČO 254 48 714, zastoupenou 
jednatelem Dušanem Procházkou. RO pověřila starostku obce podpisem 
smlouvy.
• uzavření Smlouvy o zpracování osobních údajů KONZULTA Brno, a.s., se 
sídlem Veveří 456/9, 602 00 Brno, IČO 255 48 085 – služba InfoKanál pro 
občany. RO pověřila starostku obce podpisem smlouvy.
• uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IP-12-
8021020 Kunín, p.č. 3128/35, NNk. Věcné břemeno je sjednáno na dobu 
neurčitou, za sjednanou jednorázovou náhradu ve výši 1.000 Kč + DPH .
RO pověřila starostku obce podpisem smlouvy.
• zveřejnění záměru prodeje části pozemku p. č. 330/10 [ostatní plocha, 
sportoviště a rekreační plocha] o výměře cca 215 m2 v k. ú. Kunín na úřední 
desce. 
• uzavření smlouvy o umístění veřejné komunikační sítě – s Českou 
telekomunikační infrastrukturou a.s. se sídlem Olšanská 2681/6, Žižkov, 130 
00 Praha 3, na RD č.p. 75. RO pověřila starostku obce podpisem smlouvy.
• poskytnutí finančního příspěvku Společnosti přátel Poodří, z.s., Oblá 11, 
709 00 Ostrava - Mariánské Hory, Časopis POODŘÍ ve výši 2 Kč na jednoho 
obyvatele pro rok 2018 (1891 x 2 = 3782 Kč). RO uložila vypracovat darovací 
smlouvu.
• poskytnutí finančního příspěvku ve výši 1.000 Kč pro Linku bezpečí, z.s., 
Ústavní 95, 181 02 Praha 8. RO uložila vypracovat darovací smlouvu. RO 
pověřila starostku podpisem darovací smlouvy.
• provedení opravy střešní krytiny na budově č.p. 69 – zadní část Tenisové 
kurty z důvodu zatékání při dešti. 
• navýšení pracovní pozice – zaměstnanec obecního úřadu Kunín.
• přesun brány a stávajícího oplocení z přední části sběrného dvora tak, 
aby bylo zajištěno parkování a případné vytočení osobních automobilů při 
otevření sběrného dvora.
neschválila
• poskytnutí finančního příspěvku pro Asociaci rodičů a přátel zdravotně 
postižených dětí v ČR z.s., Klub RADOST, Barákova 23, 796 01 Prostějov.
vzala na vědomí
• nabídku Mobilní rozhlas – mobilní aplikace informování občanů.
• informaci TJ Kunín, sportovní areál – využívání třetími osobami. RO uložila 
upozornit spolek na stávající smluvu + nutnost informovat obec Kunín 
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o případném pronájmu areálu dalším osobám.
• informaci ohledně kontejnerů na textil. Radní souhlasí se stávajícím stavem 
– doporučují navýšení svozu textilu + zveřejnění informace o umístění 
kontejnerů v místním zpravodaji (PROROCK, obecní úřad ve dvoře u výtahu).
• informace ohledně zpracování EKOANKETY v obci, kterou zajišťoval 
Ekotým ZŠ Kunín. RO doporučila seznámit občany s výsledky v místním 
zpravodaji.
• nabídku O2 Czech Republic a.s. a doporučila sjednocení úhrad pod jednoho 
operátora.

Markéta Kuběnová

31. května byli v Červeném zámku v Hradci nad Moravicí oceněni zástupci 
nejlepších měst a obcí Moravskoslezského kraje v třídění odpadů za rok 
2017. Ve 14. ročníku tradiční soutěže s názvem O KERAMICKOU POPELNICI 
byly vyhodnoceny celkem tři kategorie podle velikosti obcí a měst. Vyhlášena 
byla také kategorie Skokan roku, tedy ocenění pro obec, které se díky 
intenzivní práci na odpadovém systému podařilo dosáhnout největšího zlepšení 
– to patří v letošním roce naší obci.
Díky neustálé práci na zkvalitňování systému třídění odpadu v naší obci se 
Kunín umístil na 44. místě z celkového počtu 233 obcí v kategorii do 2500 
obyvatel.

Markéta Kuběnová

Obec uspěla v soutěži O keramickou popelnici
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Loni občané odevzdali k recyklaci 2 187,95 kilogramů starých spotřebičů
Snaha obyvatel obce recyklovat staré a nepoužívané elektrospotřebiče se 
již několik let vyplácí. Naše obec obdržela certifikát vypovídající o přínosech 
třídění a recyklace elektrozařízení. Díky environmentálnímu vyúčtování 
společnosti ASEKOL můžeme nyní přesně vyčíslit, o kolik elektrické energie, 
ropy, uhlí, primárních surovin či vody jsme díky recyklaci vysloužilého elektra 
ušetřili ekosystém Země. Víme také, o jaké množství jsme snížili produkci 
skleníkových plynů CO2 nebo nebezpečného odpadu. Informace vycházejí 
ze studií neziskové společnosti ASEKOL, která s obcí dlouhodobě spolupracuje 
na recyklaci vytříděných elektrozařízení.
Z Certifikátu Environmentálního vyúčtování společnosti ASEKOL vyplývá, že 
občané naší obce v loňském roce vyřadili 2 187,95 kilogramů elektra. Tím, 
že jsme ho následně předali k recyklaci, jsme uspořili 26,77 MWh elektřiny, 
1 439,94 litrů ropy, 121,33 m3 vody a 1,08 tun primárních surovin. Navíc 
jsme snížili emise skleníkových plynů o 5,66 tun CO2 ekv., a produkci 
nebezpečných odpadů o 25,30 tun.
Výsledek studie jednoznačně prokázal, že zpětný odběr elektrozařízení, i 
těch nejmenších, má nezanedbatelný pozitivní dopad na životní prostředí. 
Když si uvědomíme, že recyklace běžných 100 televizorů uspoří spotřebu 
elektrické energie pro domácnost až na 4 roky, nebo ušetří přibližně 400 litrů 
ropy potřebných až k sedmi cestám do Chorvatska, jsou to impozantní čísla. 
Pozitivní zprávou pro uživatele počítačů také je, že odevzdání 10 vysloužilých 
monitorů ušetří spotřebu energie potřebnou pro chod notebooku po dobu 
necelých 5 let. Všichni ti, kteří tříděním takto zásadně přispívají k ochraně 
životního prostředí, si zaslouží obrovský dík.

Eva Rusková

Přestože neustále nabádáme k správnému třídění bioodpadu (naposledy v 
květnovém vydání zpravodaje), neustále dochází k porušování zásad separace 
odpadu. Obdrželi jsme dopis společnosti ASOMPO, a. s., která pro naši obec 
zajišťuje svoz bioodpadu hnědými kontejnery. 
ASOMPO, a. s. vyzývá ke správnému třídění. Pokud se zjistí přímo u 
výsypu, že se v nádobě nachází něco, co tam nepatří, tento nebude 
vyvezen a likvidaci si bude muset obec zajistit sama na své náklady.
V případě, že pracovníci firmy nezjistí složení odpadu, potom dále u 

Naše obec recyklací elektrospotřebičů výrazně ulevila 
životnímu prostředí

Biologicky rozložitelný odpad
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zpracování v kompostárně, dochází k ničení zařízení drtičky a k znehodnocování 
biologicky rozložitelného odpadu k dalšímu využití.
Pro upřesnění a připomenutí uvádíme, že do hnědého kontejneru patří:
- travní hmota,
- plevel, košťály i celé rostliny,
- listí, hobliny, piliny,
- jemné nebo drcené větve,
- listí a nať ze zeleniny, nepoživatelná a nahnila zelenina a ovoce,
- odpad ze zeleně z domácností.

V poslední době se nachází v kontejnerech také hlavně:
- zemina a kamení,
- velké větve případně i celé keře a stromy, které přesahují výšku kontejneru 
i o 1,5 metru,
- pařezy,
- biologicky rozložitelný odpad v igelitových pytlích,
- plasty, popř. směsný komunální odpad,
- stavební odpad – betonové obrubníky, cihly, omítka apod.
Tento odpad do kontejnerů na bioodpad nepatří!

Eva Rusková

Od 25. května platí Nařízení Evropské unie o ochraně osobních údajů, tzv. 
GDPR. V souvislosti s tím je nutné, aby občané, kteří využívají službu SMS 
Infokanálu (dostávají informační zprávy z obecního úřadu smskou), udělili 
souhlas se zpracováním osobních údajů. Pokud souhlas neudělí, budou ze 
systému automaticky vyřazeni a SMS jim již nebudou rozesílány.
Udělení souhlasu je jednoduché. V následujících dnech obdrží zaregistrovaní 
uživatelé služby ověřovací SMS. Pokud chtějí i nadále využívat této služby, 
je potřeba na ni odpovědět SMSkou ve tvaru IK OBECKUNIN. Tímto bude 
souhlas udělen a služba bude nadále poskytována dosavadním způsobem. 
Každý nový uživatel, který by chtěl začít službu využívat, bude souhlas se 
zpracováním osobních údajů udělovat při registraci svého kontaktu do SMS 
Infokanálu. Níže uveřejňujeme text informovaného souhlasu, který je také 
zveřejněn na webových stránkách obce www.kunin.cz.
Informovaný souhlas pro poskytování služby SMS Infokanál
Služba je určena pro občany obce Kunín ve věku nejméně 16 let. Registrací 
do služby souhlasíte se zpracováním Vašich osobních údajů za účelem 

SMS Infokanál
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informování o činnosti obce a jejích orgánů, např. o jednáních zastupitelstva, 
místních poplatcích apod.; informování během krizových situací, při haváriích 
a jiných mimořádnostech; informování o dalším dění v obci, jako jsou kulturní 
a další akce. 
Svůj souhlas nejste povinni udělit, bez něj však není možná Vaše registrace 
do služby. Souhlas můžete kdykoli odvolat osobně nebo písemně na obecním 
úřadě. Odvolání souhlasu nemá zpětné účinky.
Zpracovávány budou Vaše jméno, příjmení, telefonní číslo, e-mail, číslo 
popisné, podle kterých mají být informace zaměřeny (např. v případě havárie 
vodovodu v dané ulici o ní budete informováni). Vaše osobní údaje budou 
předány provozovateli služby a v případě potřeby zpřístupněny rovněž dalším 
subjektům zapojeným do procesu informování (např. orgánům krizového 
řízení).
Záznamy o rozeslaných zprávách budou uchovávány po dobu 6 měsíců od 
rozeslání, a to pro účely prokázání, že byly rozeslány. Záznamy budou 
uchovány na základě oprávněného zájmu obce prokázat plnění svých 
povinností. Proti uchování těchto záznamů můžete vznést námitku a žádat 
jejich výmaz.
Pro účely plnění povinnosti dle zákona o elektronických komunikacích budou 
provozovatelem služby po dobu 6 měsíců uchovávány také provozní a 
lokalizační údaje o zprávách zaslaných na Vaše telefonní číslo.
Máte právo požadovat poskytnutí informací, které jsou o Vás zpracovávány 
v rámci služby, a požadovat jejich opravu v případě nepřesnosti či jejich 
přenos. Proti zpracování můžete podat stížnost u Úřadu pro ochranu osobních 
údajů. 
Ohledně zpracování osobních údajů v rámci služby a uplatnění Vašich práv 
můžete kontaktovat Obecní úřad Kunín, obec@kunin.cz, tel.: +420 556 731 
046, pověřence pro ochranu osobních údajů obce Tomáše Bíbrlíka, poverenec.
gdpr@odersko.cz, tel.: +420 777 698 876, úřední dny: Pondělí až Pátek – 
8:00 až 16:00. Ohledně uchování provozních a lokalizačních údajů můžete 
kontaktovat provozovatele služby, společnost KONZULTA Brno, a.s., info@
infokanal.cz, tel.: +420 541 128 530. 

Eva Rusková

Tento měsíc je tomu rok, co naše obec slavnostně otevřela expozici Kunínského 
muzea tvořenou exponáty Kunewälder Heimatstube z Leimenu, které spravoval 
četsný občan a rodák z Kunína pan Heinrich Friedrich. Na znamení dlouholeté 
spolupráce a přátelských kontaktů s městem Leimen byl

Partnerství Kunín - Leimen
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pojmenován most u fary jako Most 
přátelství mezi Leimenem a 
Kunínem a instalována informační 
tabule. Malé slavnosti se účastnila 
delegace z Leimenu se starostou 
panem Hansem D. Reinwaldem 
a nemohl chybět ani pan Heinrich 
Friedrich.
Završením dlouholetého přátelství 
obou stran - Leimenu a Kunína 
bude stvrzení oficiálního 
partnerství podpisem listiny. 
Osvědčení o vzájemné spolupráci bude podesáno na letos jubilejní 20. 
zámecké slavnosti v zámeckém parku v sobotu 30. června. Účast přislíbil 
starosta Hans D. Reinwald s manželkou, několik členů zastupitelstva města 
Leimen a také Heinrich Friedrich. 

Eva Rusková

V úterý 29. května navštívili členové Ekotýmu základní školy obecní úřad, 
aby prodiskutovali poznatky a závěry ekoankety, kterou sestavili pro občany 
obce. Anketa probíhala v zimních měsících. S místostarostkou, paní Kuběnovou, 
hovořili o připomínkách občanů a měli spoustu dotazů. Jednou z připomínek 
občanů v anketě byl dotaz, kdy budou tašky na tříděný odpad (papír, plast, 
sklo). Podle informací dodavatele by tašky mohly být k dispozici koncem léta. 
Celkové výsledky ekoankety najdete na webových stránkách obce v sekci 
Dokumenty. 

Eva Rusková

V pátek 25. května se u příležitosti Noci kostelů konal koncert souboru Ondráš 
v kunínském kostele Povýšení svatého Kříže. Soubor svým zpěvem, ale také 
vhodně proloženým slovem vytvořil slavnostní atmosféru. Zněly nejen písně 
duchovní, ale také například americký gospel. 
Děkujeme souboru Ondráš za krásný zážitek a také Farnosti Kunín a paní 
Mikulové za zpřístupnění kostela.

Eva Rusková

Koncert v kostele

Ekotým ZŠ na obecním úřadě

strana 3-34 je černobílá - k (barevné objekty budou vytištěné v čb škále)



- 13 -

... byl název bitev letošního ročníku historických klání pořádaných v zámeckém 
parku. Středověká bitva a bitva z období 1. světové války daly možnost 
nahlédnout do minulosti a připomenout si letošní výročí 100 let od konce 1. 
světové války. 
Letos počasí přálo a i nové umístění hlavních dějů obou bitev v rámci 
zámeckého parku se osvědčilo. Nouze nebyla ani o zajímavé ukázky dobové 
vojenské techniky. Zámecký park navštívilo na 500 návštěvníků.
Oč je tato akce početnější na množství účastníků/bojovníků, o to je méně 
náročná na finance. Obec zaplatí nutné cestovní výdaje, jídlo pro 150 
účinkujících na 2 dny a nutné náklady za zapůjčení historické techniky (děl 
a obrněného vozidla Austin). Škoda, že téměř každý rok k těmto nákladům 
musíme zahrnout výdaje na pořízení ukradeného vybavení - letos prodlužovacího 
kabelu na 380 V v délce 40 m a rozváděcí desky pro 15 zásuvek na 220 V. 

Eva Rusková

Přestože jsme v letošním roce neuspořádali koštování pálenek, z důvodu 
bídné úrody ovoce v loňském roce, přihlásili jsme do regionálního kola 
koštování pálenek jeden vzorek jabkovice. Pooderské koštování se konalo 
12. května na zámku v Bartošovicích v rámci akce Otvírání Poodří a jabkovice 
Iva Mišoviče se umístila na 4. místě z 9 vzorků. Gratulujeme.

Eva Rusková 

Pooderské koštování

Příběh jedné vesnice ...
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Obec obdržela pozvání od paní Marie Holcmanové ze Skoronic na tradiční 
folklórní slavnost Jízda králů. Tato slavnost se koná v neděli 9. září ve 
Skoronicích. V případě dostatečného zájmu bude zorganizován zájezd 
autobusem.
Program zájezdu: v 9:00 průvod krojovaných se sochou Panny Marie a 
dechovou hudbou Skoronicemi, 9:30 poutní mše v kostele, oběd ve Vlkoši, 
od 13 hodin Jízda králů, požehnání jezdcům, vyvolávky u domů. Od 15 hodin 
cimbálovka, v Obecním domě výstava k 75. výročí obnovení jízdy králů.
Předpokládaná cena na osobu je 300 Kč (200 Kč jízdné, 100 Kč vstup na 
Jízdu králů). Kapacita autobusu 55 míst. Zájemci se mohou hlásit na 
obecním úřadě nebo telefonicky 556 731 046.

Eva Rusková

Letošní rok je pro členy Rybářského spolku rokem 
jubilejním. Zahájili jsme již čtyřicátou rybářskou 
sezonu na rybníku, který jsme v roce 1978 vyčistili, 
upravili, zarybnili a začali chytat. Jen tak pro zábavu. 
Bez nějakého přístřešku, nářadí, ale taky bez peněz. 
Na první ryby se složilo 18 zakládajících členů. To 
byly první členské příspěvky. Druhý rok se už začal 
formovat spolek. Spolek s nějakými pravidly a 
vedením. Proběhl první sběr železného šrotu, za 
který se koupila malá zahradní srubová 

chatka a upravilo se okolí rybníka. Aby bylo v kase více peněz, tak se na 
výroční členské schůzi rozhodlo, že uspořádáme rybářské závody. A jak se 
později ukázalo, byl to dobrý nápad. (V letošním roce proběhly již třicáté 
rybářské závody). Roky ubíhaly, měnil se areál, měnilo se vedení i členové 
spolku. Peněz do kasy taky přibylo, tak jsme si mohli dovolit koupit i více ryb. 
Zdokonalovaly se taky rybářské závody. Přicházelo více rybářů, ale hlavně 
více lidí. Snažili jsme se jim připravit speciality, občerstvení a zábavu. A to 
se podařilo, každý rok jsme měli více spokojených návštěvníků.
Když se dílo daří a myslíte si, že vše dobře klape, přijde pohroma. Povodeň. 
A najednou jste na začátku. Zařízení je zničeno. Zůstane jen prázdný rybník, 
bez ryb, hodně bláta a nějaké ty peníze. Co teď?
V takové situaci se ukáže duch spolku. Jdeme do toho znovu! Vyrostlo nové 
zázemí spolku. Areál mnohem lepší a hezčí. Utvrdili nás o tom sami lidé. Na 
rybářských závodech. Přišlo jich zase víc a moc se jim líbilo.

Zájezd na Jízdu králů

Rybářský spolek slaví 40 let!
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Uběhlo několik let a další pohroma. Teď ne voda, ale sucho. Stromy v areálu 
začaly schnout. Jediná možnost byla stromy porazit, odstranit hliněný val, 
upravit pozemek a zasít trávu. Ze stromů jsme postavili plot. Dalo to fušku, 
stálo to i dost peněz, ale podařilo se. Areál je zas o něco hezčí, ale hlavně 
lepší pro návštěvníky závodu. Získali krásný prostor k sezení a sledování 
závodů.
Tak to byla taková rychlá vzpomínka na uplynulých 40 let. Ani jsme si nevšimli, 
že jsme o 40 let starší. Kdo by řekl, že spolek, který vznikl jen tak pro zábavu, 
vydrží tolik let. Že bude dělat radost jak členům spolku, tak i lidem v obci. Ale 
nešlo by to, kdybychom si nepomáhali jeden druhému. Je třeba poděkovat 
rodinným příslušníkům rybářů za toleranci, lidem v obci za podporu při sběru 
železa a za to, že přicházejí stále ve větším počtu na rybářské závody. 
Obecnímu úřadu za pronájem rybníka (o který se snažíme co nejlépe starat) 
a za přidělené dotace na provoz spolku. Velké díky patří všem sponzorům, 
kteří přispívají ke zdárnému průběhu rybářských závodů, nebo k údržbě 
rybníka a areálu. Děkujeme taky všem bývalým členům, kteří už mezi námi 
nejsou, za to, že obohatili dění ve spolku a taky, že do toho před lety šli.

Asi vám neuniklo, že všichni členové 
spolku na letošních rybářských 
závodech obsluhovali ve speciálně 
vyrobených tričkách ke čtyřicátému 
výročí spolku. Ty nám zaplatil náš 
největší sponzor (ze skromnosti 
nechce být jmenován). Moc děkujeme. 
Ke čtyřicátému výročí spolku jsme 
nechali zhotovit tři poháry. Jedním 
pohárem a tričkem jsme obdarovali 
Obecní úřad, druhý zůstal ve spolku 
a třetí získal vítěz letošních rybářských 
závodů.
Na závěr vzpomínky na uplynulých 
40 let bychom si přáli, aby Rybářský 

spolek, Obecní úřad, sponzoři a lidé v obci nadále spolupracovali tak dobře 
jako dosud, aby se vždy dokázali domluvit. Je to ve prospěch všech. A co 
přát spolku? Hodně štěstí a krásné úlovky do dalších let.

Petrův zdar

Krásné ráno 25.5.2018 přivítalo účastníky zájezdu Senior klubu. Naši první 
zastávkou byla zajímavá expozice „Živá voda “ v Modré. V tomto areálu 

Seniorklub na cestách
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můžete pozorovat vodní živočichy pod úrovní hladiny vody. Dotykové akvárium 
s nepůvodními druhy např. karasy stříbřité, sumečky americké, slunečnice 
pestré či želvy nádherné. Jsou zde největší sladkovodní ryby např. kapr o 
váze 27 kg. Velmi zajímavý zážitek je, když Vám nad hlavou plavou ryby 
velké i malé. Z dravců můžete pozorovat štiky, candáty či sumce. Ti, co nejsou 
rybáři, neuvidí tak velké a zajímavé ryby ve volné přírodě. 
Další zastavení bylo poutní místo Velehrad s prohlídkou Baziliky Nanebevzetí 
Panny Marie a svatého Cyrila a Metoděje. Zde se člověk zamyslí, jak dříve 
lidé dokázali postavit něco, tak velkolepého a skvostného.
Po prohlídce zámku Buchlovice nastal čas zastavit se ve vinném sklípku v 
Polešovicích. Následovala řízená ochutnávka místních vín a volná zábava s 
občerstvením.
Věříme, že se všem zájezd líbil a těšíme se na další.

Vedení Seniorklubu Kunín

Nabídka několika nových knižních titulů, které si můžete vypůjčit v naší 
knihovně:
Dětské knihy
Hádanky pro školáky;  Pospíšilová, Zuzana 1975- 
Soubor hádanek je určený pro děti školního věku od třetí třídy výše, přičemž 
obtížnost postupně stoupá. Cílem knihy je děti poutavým způsobem seznámit 
s informacemi z pěti různých předmětů, je teda rozdělena do pěti oddílů, z 
nichž každý obsahuje celkem padesát hádanek. Jedná se o Vyjmenovaná 
slova v hádankách, Hádání s angličtinou, Zeměpisné hádanky, Přírodovědné 

Knihovna Kunín

strana 3-34 je černobílá - k (barevné objekty budou vytištěné v čb škále)



- 17 -

hádanky a Vlastivědné hádanky.
Hádanky – říkadla – počítání – vyjmenovaná slova - procvičování

Deník mimoňky. Příběhy nebetyčný milostný bryndy;  Russell, Rachel 
Renée 
Nikki Maxwellová a její parta už stříhají metr 
zbývajících dnů do konce školního roku, nejdřív 
ovšem Nikki čeká dost zásadní, ale taky pekelně 
těžké rozhodnutí: jak naložit s letními prázdninami. 
A aby toho nebylo málo, přidají se ještě nečekané 
problémy s kluky - na scéně se totiž objeví nový 
zájemce. Jenže to poslední, co by Nikki chtěla, je 
ublížit Brandonovi! Jak se nakonec rozhodne a co 
to bude znamenat pro její tajnou lásku a nejlepší 
kámoše?               
Dívčí romány – dospívání – deníky 

Radio Boy; O´Connell, Christian
Seznamte se: Tohle je Spike. Na první pohled 
obyčejný kluk, ve skutečnosti oblíbený DJ nejlepšího 
rádia všech dob! Když dostane Spike padáka v 
nemocničním rádiu, rozhodne se s pomocí kamarádů 
Artieho a Holly vybudovat v zahradní kůlně vlastní 
rozhlasové studio. Chce však zůstat v utajení, a tak 
začne vysílat pod pseudonymem Radio Boy. Týdny 
plynou a z Radio Boye se stává hvězda. Spikovi 
však sláva stoupne do hlavy a zajde příliš daleko: 
veřejně zostudí ředitele školy, ten neváhá a na jeho 
hlavu vypíše odměnu. Dokáže Spike utajit svou 
totožnost? 

Podaří se mu vyžehlit všechny průšvihy, které napáchal? To se teprve uvidí…
Dobrodružné příběhy – chlapci – lumpárny – průšvihy

Skoro úplný seznam těch nejhorších nočních můr; Sutherland, Krystal
Sedmnáctiletá Ester nežije zrovna v ukázkové rodině. Solarovi jsou totiž 
pronásledování Velkým strachem – její otec už šest let nevyšel ze sklepa, 
matka se chorobně obává smůly a bratr nedokáže žít bez světla. Sama Ester 
zatím svůj Velký strach nenašla, i když si pilně píše seznam všeho, co by se 
jím mohlo stát. A pak jednou potká Jonaha, mladíka s filmařskými ambicemi. 
Společně začnou proti Esteřinu strachu bojovat. Proti všem z padesáti 
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známých. Jeden týden, jeden strach, jedno video. Společně vyzvou samotnou 
Smrt, aby zlomili prokletí na rodině Solarů.
Australská literatura – dívčí romány – teenageři - rodina

Knihy pro dospělé
A každé ráno je cesta domů delší a delší; Backman, Friedrick, 1981-

Malý Noah s dědou chodí sedávat na lavičku 
a povídají si. Pod lavičkou rostou hyacinty, 
stejné, jaké děda kdysi pěstoval pro babičku. 
Děda s Noahem si můžou povídat úplně o 
všem. O všech otázkách spojených se životem 
a vesmírem, závažných i nicotných. Při 
rozhovorech s vnukem si děda vždycky 
vzpomene, jak se zamiloval do babičky a jak 
o ni ve stáří přišel. Zatím ji pořád vidí před 
sebou a děsí se dne, kdy si ji už nebude moci 
vybavit. Cítí, že jeho svět se mění. Proto by 
rád zůstal s Noahem na lavičce, kde je stále 
ještě obklopuje pronikavá vůně hyacintů. 
Jenže zachytit vzpomínky je čím dál těžší a oba se musejí naučit tomu vůbec 
nejtěžšímu: umění se rozloučit. Fredrik Backman v této netypické novele líčí 
boj stárnoucího muže o zachování nejdražších vzpomínek. Činí tak něžně 
a empaticky, jak to dovede jen on.
Švédská literatura – novela – rodinné vztahy – stárnutí – vzpomínky

Co Alice neřekla; Cotterell, T.A. 
Malířka Alice žije ve spokojeném manželství s Edem 
a jejich dvěma dětmi. Tedy až do dne, kdy její muž 
na několik dlouhých hodin zmizí a nikdo o něm neví. 
Když se konečně ozve, omlouvá se, že se příšerně 
opil a zůstal v jakémsi cizím bytě. Velmi se za to stydí. 
Krátce nato však Alice zjistí, že byla zavražděná mladá 
sochařka, která si potrpěla na starší ženaté pány, 
načež se ukáže, že Ed byl v době, kdy zemřela, u ní. 
Shodou okolností to bylo zrovna v době, kdy byl 
nezvěstný… A pak Ed přizná, že se s dívkou nejspíš 
vyspal, jak byl opilý.  Alice poskytne svému manželovi 
před policií alibi, tím ovšem celá záležitost rozhodně 
nekončí…
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Moskva; Grimwood, Jack
Návykový a velmi inteligentní thriller odehrávající 
se přímo v temném srdci komunistického režimu 
v období studené války.
Štědrý den roku 1985. Na Rudém náměstí je 
nalezeno odkrvené a vyholené tělo mladého muže. 
Vzápětí zmizí dcera britského velvyslance. Pátráním 
je pověřen Tom Fox, major vojenské tajné služby, 
který je do Moskvy nuceně převelen. Jenže poslední, 
co mohou Sověti potřebovat, je cizí agent čmuchající 
v jejich rajonu. A vrah, jehož existenci Sověti 
nemohou vůbec přiznat, se chystá znovu mstít. 
První vražda byla totiž jen varováním.
Anglická literatura – politické romány - thrillery

Střízlivě, většinou vesele; Nešpor, Karel, 1952- 
Sbírka humorných, laskavých a moudrých rad, návodů, 
krátkých příběhů, netradičních receptů a téměř 
zenových básní se zaměřuje na zásadní mezníky 
autorova dětství, na život protkaný událostmi, jejichž 
smysl se někdy projevil až později i na jeho bohaté 
zkušenosti z praxe a přináší velké množství originálních 
relaxačních technik, které dokážou efektivně zpomalit 
a harmonizovat a v dnešní hektické době jsou mnohdy 
naprosto nezbytné.
Psychologie – autosugesce – sebeuvědomování - 
psychoterapie 

V mnoha knihovnách se již nepůjčují 
pouze knihy, ale také deskové hry. Hry 
jsou stále populárnější, rozvíjejí logické 
myšlení, trénují paměť, rozšiřují 
vědomosti, ale hlavně sbližují rodinu a 
přátele. Také naše knihovna nabízí k 
vypůjčení pár her  - Ubongo, Quarto, 
Osadníci z Katanu a další. 
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Provoz knihovny o prázdninách
Knihovna bude mít standardní otevírací dobu. V týdnu od 6.8. – 10.8.2018 
bude knihovna uzavřena.
Knihomolní úterky:
I pro letošní prázdniny jsme si pro Vás nachystali knihomolní úterky. Termíny 
jsou 17.7., 31.7., 14.8., 28.8.2018 od 9.00 h. Naplánováno je tvoření, lepení, 
malování, výroba plstěných výrobků. 

Těším se na Vás v naší knihovně
Obecní knihovna v Kuníně

Barbora Jalůvková

Dne 2.6.2018 naše Sdružení rodičů při ZŠ Kunín uspořádalo Dětský den. 
Vzhledem k probíhajícím akcím v tomto termínu jsme museli využít místního 
Výletiště (doposud jsme využívali sportovní hřiště TJ Kunín). Počasí nevypadalo 
příliš vábně, ale i přesto jsme nic nevzdali a den se opravdu vydařil. Sama 
účast mluví za sebe – soutěžících dětí jsme napočítali celkem 140 a dospěláků 
bylo 135. S dětmi které se soutěžení bránily, jsme jistě přesáhli počet  
zúčastněných přes 300 osob.  
Dětský den jsme se snažili situovat do sportovního stylu. Pro děti byl přichystán 
desetiboj (celkem deset soutěžních úkolů – šplh na laně, slalom na koloběžce, 
hod oštěpem, střelba ze vzduchovky, skok do písku, hod medicinbalem, hod 
na koš, kop do brány, chůze na chůdách, skok v pytli).
Pro děti byla zdarma po celý den k dispozici nafukovací skluzavka, za což 
děkujeme místním kolotočářům.
V programu dne bylo vystoupení Parkour – Urban Motion (kde nám Kožák, 
Tomáš, Vayt a Bolek předvedli své skokanské dovednosti).
Všechny soutěžící děti dostaly medajli za své výkony společně s balíčkem 
a diplomem. 
A to vše, ještě nebyl konec! Na zelené ploše školního hřiště nám Suchdolští 
hasiči vytvořili pěnu, ve které se naše děti mohly dosyta vyřádit. Užili jsme 
si radostné chvilky. A sama za sebe musím říct, že se nám den opravdu 
povedl. 
V průběhu dne se uskutečnilo také losování kola štěstí, k občerstvení byl 
přichystán párek v rohlíku nebo palačinky. 
Foto z akce na internetovém odkazu: http://kun-in.rajce.idnes.cz/Detsky_
den_2018/
Obrovské poděkování patří všem pořádajícím, našemu moderátorovi Honzíkovi, 
mladým pomocníkům u jednotlivých soutěží, děvčatům u vstupného, obsluze 
v baru a v občerstvení, celému Sdružení rodičů, Parkouristům, Suchdolským 

Dětský den
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sponzorům a dalším a dalším, jež se na této akci podíleli. 
Děkujeme a těšíme se opět někdy na shledanou.

Za Sdružení rodičů Markéta Kuběnová

Mladší žáci Kunín a starší žáci Kunín tvoří nedílnou součást Tělovýchovné 
jednoty Kunín. Dvakrát v týdnu tréningy + zápasy pro některé taktéž dvakrát 
v týdnu jsou opravdovým zápřahem nejen pro hráče, ale také pro trenéry. Ti 
se snaží ve svém volném čase vychovávat dobré fotbalisty, učí je společně 
vycházet jako jeden tým. 
V zimním období se účastníme Krajské zimní ligy mládeže, kde se naši 
fotbaloví šampioni umístili celkově na překrásném desátém místě z celkem 
30ti týmů. Nyní si vedeme také obstojně – v soutěži mladších žáků jsme na 
třetím místě a starší žáci jsou na čtvrtém místě. 
Zástupci z řad rodičů si dovolují poděkovat za snahu a obětavost trenérům 
(Miroslav Černý, Josef Holub a Lumír Poruba) a samotným hráčům za 
překrásné sportovní zážitky spojené s fotbalem. Věříme, že se budeme 
potkávat i nadále. 

Vaši věrní fanoušci

Myslivci letos nachystali pro přibližně sto třicet dětí pestrý a zajímavý program. 
V příjemném prostředí na myslivecké chatě Pelikánka, měli děti možnost 
ověřit si své dovednosti. V lesíku okolo chaty byla nachystána 

Naše fotbalové naděje do budoucích let

Myslivecký Den dětí
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stanoviště „Lovecká stezka“, kde děti soutěžily v různých disciplínách 
zaměřených na přírodu a myslivost. Plnily zde úkoly ze zdravovědy, zoologie, 
botaniky, kynologie a také oblíbená střelba ze vzduchovky a hod granátem. 
Pro ty nejmenší děti byla nachystána „Pohádková stezka“, kde měli např. 
zaječí dráhu, loupežnický poklad, a také oblíbenou perníkovou chaloupku. 
K dvacátému výročí jsme letos přichystali skákací hrad pro děti a také malování 
na obličej. Pro dospělé byla připravena střelba ze vzduchovky o hodnotné 
ceny. Věříme, že se dětem i rodičům toto odpoledne plné zábavy moc líbilo 
a příští rok se opět sejdeme v hojném počtu. Velké poděkování patří našim 
sponzorům, kteří se rozhodli nám jakýmkoliv způsobem pomoci. Ať to bylo 
cestou materiální podpory, či formou finančního daru. Vaši pomoci si opravdu 
moc vážíme.

NAŠI SPONZOŘI
ARPEX MORAVA a.s. - Aleš Pokluda, HERMÉS ELEKTROSTAV s.r.o., FIRE 
GROUP s.r.o. - Rostislav Pokluda, ARGOS – Martin Kott, HRUŠKA DAVID, 
NC Line, PERUN NÁŘADÍ s.r.o. - Vladimír Sedláček, HPH SERVIS s.r.o. - 
Čestmír Hrdina, OBEC KUNÍN, MLÉKÁRNA KUNÍN a.s., ZAHRÁDKÁŘI, 
RYBÁŘI, MALČÍK Roman, MALČÍK Martin, MALČÍK Pavel, PŘADKA Roman, 
KLEMPÍŘSTVÍ – Ing. Adam Divín, ČESKÁ SPOŘITELNA, TOMÁŠ KUDĚLKA, 
KADEŘNICTVÍ KUNÍN LUCIE, PEKAŘSTVÍ KOJETINSKÝ, p. ŠABLATURA, 
p. URBAN, KUBRICKÝ SVATOPLUK, KUBRICKÝ MAREK, p. VENGLÁŘ, 
DIVÍN PAVEL, HONEBNÍ SPOLEČENSTVO, STYLE TECHNOLOGY s.r.o., 
MAREK KOLÁŘ, HANA KUŽÍLKOVÁ, DANA JALŮVKOVÁ st., ONDŘEJ 
NAVRÁTIL.

Kužílek Petr
předseda MS Šenov – Kunín

Vážené čtenářky, Vážení čtenáři,
v dnešním příspěvku se zaměříme zejména na závěrečnou fázi převodu 
nemovitosti.
V případě, že kupujeme či prodáváme nemovitost, tak uzavíráme kupní 
smlouvu. Tuto smlouvu následně musíme promítnout do evidence katastru 
nemovitostí. Podle ust. § 1105 občanského zákoníku „převede-li se vlastnické 
právo k nemovité věci zapsané ve veřejném seznamu, nabývá se věc do 
vlastnictví zápisem do takového seznamu.“

Převod nemovitosti je nutno zapsat do katastru 
nemovitostí 
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A právě zápis do katastru nemovitosti je samostatný úkon, který po uzavření 
kupní smlouvy musíme sepsat a na katastr nemovitostí s příslušným poplatkem 
za zápis odevzdat.
Nastávají případy, kdy se na tuto povinnost zapomíná a kupující se mylně 
domnívají, že „přeci kupní smlouvu mají, tak mají také nemovitost.“
Bohužel tomu tak není a bez zápisu do katastru nemovitostí není vlastnictví 
převedeno. Kdy podat návrh na zápis do katastru nemovitostí, je pouze na 
prodávajícím a kupujícím. Nejjednodušší je však s podáním návrhu neotálet 
(pakliže není dohodnuto například vyčkání na vyřízení hypotéky nebo složení 
peněz do advokátní úschovy) a vše na katastr nemovitostí podat ihned po 
podpisu kupní smlouvy.
V rámci zápisu u katastru nemovitostí může nastat situace, kdy katastrální 
úřad návrh na zápis zamítne. Důvody mohou být různé. Například nesprávné 
označení prodávajícího, kupujícího, nemovitosti, překlep v údajích (vše musí 
být ve shodě s katastrálním zákonem, katastrální vyhláškou, prohlášením 
vlastníka, kupní smlouvou).
Na takovou situaci je vhodné myslet již v kupní smlouvě, kde si prodávající 
a kupující vzájemně nastaví mechanismus, jak se budou chovat. Tedy například 
prakticky:
1. zda si vrátí zaplacené peníze a od prodeje ustoupí,
2. zda společně uzavřou novou opravenou kupní smlouvu či sepíší nový 
opravený návrh na zápis do katastru nemovitostí,
3. kdo opravu dokumentů zajistí,
4. v jaké lhůtě se strany sejdou a vše sepíší,
5. kdo uhradí nový poplatek pro zápis do katastru nemovitostí.
Všechny tyto okolnosti se mohou vyřešit bez formální úpravy a přirozeně. 
Nastávají však také situace, kdy se prodávající nebo kupující rozhodne 
zamítnutí u katastru nemovitostí využít a od celého převodu nemovitostí tak 
ustoupit. V takovou chvíli je vhodné formální úpravu postupu a závazky k 
tomuto příslušné mít sjednány právě v kupní smlouvě.  
Nyní se podíváme na dvě zajímavosti související s převody nemovitostí.
První z nich jsou tzv. pozemkové úpravy podle zák. č. 139/2002 Sb., o 
pozemkových úpravách a pozemkových úřadech. Podle tohoto zákona se 
„ve veřejném zájmu prostorově a funkčně uspořádávají pozemky, scelují se 
nebo dělí a zabezpečuje se jimi přístupnost a využití pozemků a vyrovnání 
jejich hranic tak, aby se vytvořily podmínky pro racionální hospodaření 
vlastníků půdy. V těchto souvislostech původní pozemky zanikají a zároveň 
se vytvářejí pozemky nové, k nimž se uspořádávají vlastnická práva.“ 
Zjednodušeně řečeno tedy může dojít ke změně vlastnictví pozemků
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(odejmutí jednoho, nabytí jiného, změny výměry či manipulaci s částí pozemků), 
a to bez uzavírání kupní či jiné smlouvy ze strany vlastníka.
Celý proces samozřejmě neprobíhá tajně. Je veřejný, vlastníkům pozemků 
jsou upozornění a listiny o pozemkových úpravách doručovány a vlastník se 
může vyjadřovat, podávat námitky.
Je však podstatné tyto věci sledovat, kontrolovat a přebírat poštu, případně 
sledovat úřední desku.
V případě, že se vlastník nebude chovat aktivně a bude lhostejný k jemu 
doručeným písemnostem, pak může nastat situace, že po letech zjistí, že již 
není vlastníkem toho, čeho vlastníkem byl.
Druhou zajímavostí spojenou s převody nemovitostí jsou zprostředkovatelské 
smlouvy s realitními kancelářemi (dále jen „RK“). Zda využít RK nebo nikoliv 
a smlouvy sepsat sami/s notářem/s advokátem, je pouze na prodávajícím a 
kupujícím. Setkávám se však s případy, kdy RK s prodávajícími sepíší 
zprostředkovatelské smlouvy, tvrdí, že jsou nevýhradní,

Místo zdlouhavého napouštění zahradního bazénu z vodovodní sítě, které 
s sebou může přinést řadu nepříjemností, si mohou lidé nechat dovézt vodu 
cisternou Severomoravských vodovodů a kanalizací Ostrava až domů. 
Vodárenská společnost v letošním roce zjednodušila a zpřehlednila cenovou 
politiku této služby. Proces bude výrazně rychlejší a nedotkne se negativně 
okolních odběratelů.
Opatrnost je na místě také v případě napouštění bazénu ze studny. Je vhodné 
si nechat provést rozbor v laboratoři, zda je voda ke koupání vhodná.
Jak správně postupovat a které zásady dodržovat, aby se lidé vyhnuli zklamání 
v podobě zakalené vody nebo předešli problémům ve vodovodní síti? Je 
efektivní napouštět bazén ze sítě, nebo je lepší svěřit celý proces do rukou 
profesionálů?
„Problémy mohou přijít v momentě, kdy se rozhodne větší množství odběratelů 
v lokalitě napouštět prostřednictvím přípojky bazén ve stejný čas, a lidé ho 
chtějí mít navíc napuštěný co nejrychleji. 

 ale opak je pravdou. Mezi výhradním 
(exkluzivním) a nevýhradním 
zprostředkováním je významný rozdíl. 
Doporučuji tedy důkladně číst smlouvu 
s realitní kanceláří.

Rychlé a pohodlné napouštění bazénu
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Při náhlém zvýšení odběru může dojít ke změnám hydraulických poměrů 
vyvolaným vysokou rychlostí proudění vody v potrubí. To má za následek 
uvolňování usazenin a zákal vody, který se může dostat do poměrně širokého 
okolí. Nárazové odběry mohou také způsobit pokles tlaku vody. To se negativně 
projeví u ostatních odběratelů, kteří můžou být omezeni v odběru ze sítě,“ 
říká ředitel vodovodů společnosti SmVaK Ostrava Milan Koníř.
Nepříjemným situacím lze předejít dodržováním několika základních pravidel. 
Bazén je vhodné napouštět pozvolna, klidně několik dnů a ideálně mimo 
odběrové špičky. Nejlépe přes noc ve všední den.
„Existuje ale elegantnější, rychlejší a pohodlnější řešení. Když si lidé nechají 
dovézt vodu do bazénu cisternou, vyhnou se nepříjemnostem, které by mohly 
nastat. Budou mít navíc jistotu, že nebudou nijak omezovat své sousedy – 
předejdou tím případným sousedským sporům. V loňském roce jsme ke 
spokojenosti našich odběratelů napustili více než sto bazénů. Nejaktivnější 
byli v tomto ohledu lidé na Opavsku,“ vysvětluje Koníř. 
Zájemci o dovoz vody k naplnění svého bazénu a autocisterny se mohou 
obrátit na zákaznickou linku SmVaK Ostrava 800 292 400, kde jim budou 
poskytnuty detailní informace o možnosti dodávky a ceně dle parametrů 
bazénu. Linka je bezplatná a je v provozu v pracovní dny od půl osmé ráno 
do osmi hodin večer.
Cena za napuštění se odvíjí od vzdálenosti od nejbližšího střediska SmVaK 
Ostrava, které službu poskytuje, a objemem bazénu. V případě, že je možné 
bazén navézt jednou cisternou, činí cena do vzdálenosti deseti kilometrů  
1140 korun.

SmVaK Ostrava

Mnoho z nás má zahradu, ať už u domu, či v zahrádkářské osadě a těší se 
z ní, i když úroda je vykoupena spoustou času, dřiny, výhrami i prohrami, 
které se střídají asi proto, aby člověk nepropadl pýše a nenudil se. Někteří 
(dosti málo) ještě pěstují zeleninu a ovoce, jiní svoji zahradu zatravnili, vybavili 
bazénem a užívají ji k relaxaci, grilování, setkávání s přáteli a podobně. V 
době mého mládí mnoho lidí pěstovalo zeleninu, postupně ale přestalo z 
důvodu nedostatku času, nechuti k stálé dřině anebo, že se zelenina začala 
objevovat v různých marketech za poměrně nízké ceny. Mnoho lidí přestalo 
bavit se dřít, když úrodu napadli škůdci, ať už slimáci, či houbové choroby 
nebo hmyz. Ovšem postupem času se většina lidí stala na zelenině a ovoci 
z marketů závislých, a ty pak zvýšily (a dosti podstatně!) své ceny. Takže 
dnes lidé nadávají na vysoké ceny, ovšem k opětovnému pěstování z důvodů 
pohodlnosti a jiného životního stylu by se vrátit nechtěli. Závidí těm, kteří se  

Zahrada a její problémy
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nepodřídili diktátu marketů a pěstují si vlastní zeleninu a ovoce, a tak nějak 
zapomínají, kolik práce a času je to stálo, kolik nervů měli se škůdci a někdy 
i se zloději, kteří sklízeli, i když nesázeli a nepěstovali. Dnes je módní slovo 
„bio“, je to takové ohlupující synonymum pro vyšší cenu. Nezlobte se, ale 
když slyším slovo „bio“ musím se smát:
Ad 1) od roku 1900 stoupla úroveň radioaktivity asi 300násobně!!! Že by 
bioprodukty tím nebyly ovlivněny?
Ad 2) životní prostředí se podstatně zhoršilo (přes tvrzení „odborníků“) a 
dehtovité produkty a saze byly zjištěny i na Antarktidě.
Ad 3) bez vědomí většiny lidí se provádějí různé pokusy, ať už ve vojenské 
oblasti, tak i v genovém inženýrství a tyto pokusy zcela jistě ovlivňují nejen 
životní prostředí, ale i naše zdraví.
Ad 4) navzdory tvrzení odborníků, že životní prostředí zhoršuje nejvíce 
spalování fosilních paliv v lokálních topeništích, nejvíce emisí vytváří spalovací 
motory milionů aut, ovšem toto téma je „tabu“. Před časem jsem ve Zpravodaji 
četl, že hynou jasany, údajně napadené zvláštní houbou. Jenže hynou i 
ovocné stromy – během loňského roku mi takto uhynuly 4 jabloně. Průběh 
je stále stejný: červenorezavý povlak na kmeni stromů, zasychající konce 
větví, postupné usychání větví, až po úhyn stromu. I já věřil, že to způsobila 
nějaká španělská houba. Proč ne? Máme tu už plzáky ze Španělska dovezené 
se zeleninou do marketů, možná časem budou kolem nás létat i španělské 
mušky a stoupne populace!?
Ale vážně. Teorii o houbách vyvrátila jedna zpráva v televizi, že Spolková 
republika Německo zakázala průjezd vozidel s dieselovými motory (na naftu!) 
do měst z důvodu vysokých emisí oxidů dusíku tzv. NOX. Ty, jak známo 
vytvářejí kyselinu dusitou a dusičnou. Tyto plyny i z nich vzniklé kyseliny jsou 
velmi žíravé, takže rezavý povlak na kmenech stromů je spíše projevem 
poleptání. Takto uvažujíc, probudil se ve mně chemik a začal bádat, jak 
problém vyřešit. Kmeny jabloní bílit vápnem, substancí alkalickou, která 
jednak chrání stromy před NOX, jednak vytváří Co(NO3)2, což je hnojivo. 
Samozřejmě vím, že pokud se nesníží enormní průjezd vozidel obcí, tak je 
toto opatření jen krátkodobé.

Jaromír Čára
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Zprávy ze školky
Zápis do MŠ
K zápisu do mateřské školy nepřišlo několik předškoláků (pobývají s rodiči v 
zahraničí nebo navštěvují MŠ v místě práce rodičů) – máme tedy volných 
ještě pár míst, s vyplněnou žádostí se můžete hlásit u paní ředitelky, domluvte 
si předem návštěvu na čísle 556 749 714. 
Akce v MŠ
V dubnu jsme uspořádali akci pro prarodiče dětí – Odpoledne s babičkou a 
dědou. Na programu byly společné hry a tvoření. V květnu se konalo Odpoledne 
s mámou a Odpoledne s tátou. Maminky zhlédly krátký program a tvořily s 
dětmi ze surovin a potravin (například ovocné a zeleninové špízy, míchaný 
jogurt, zdobený chleba), tatínkové s dětmi vytvářeli modely prvků na školní 
zahradu. V červnu uspořádáme akci pro celé rodiny – Hudební program s 
pasováním předškoláků a Piknik. O akci vás budeme informovat. 

Informujeme o Ekoškole
V tomto školním roce se věnujeme tématu Jídlo. Učíme 
se o tom, co je surovina a co je potravina, sami si pěstujeme 
bylinky. Sadíme rostliny, staráme se o ně a pozorujeme, 
co potřebují k životu. Sledujeme skladbu jídelníčku a také 
to, odkud se k nám vozí zboží do školní kuchyně. Nabízíme 
dětem k pití vodu jako alternativu sladkého nápoje. Snažíme 
se o to, aby si děti v co nejvyšší míře připravovaly jídlo 
samy: nalévají si polévku, chystají 

si salát nebo kompot do misky, mažou si chleba, nalévají si nápoj do hrníčku 
nebo do skleničky. 

Za MŠ a Ekoškolu pro MŠ Renáta Šťastná

Zprávy ze školy
Připravujeme v měsíci červnu:
3.6.  Vystoupení na Vítání občánků
5.6.  Focení tříd
6.6.  Branný den – projektový den školy
8.6.  Školní vysílání 3. ročník
10.-12.6. Školní výlet 9. ročník – Praha
18.6.  Školní výlet 6. ročník  - Brno
20.6.  Školní výlet 8. Ročník – Ostravice, Lysá hora

Zprávy ze školy a školky
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21.6.  Náhradní lekce plavání za Školu v přírodě 1.-3.r.
21.6.  Školní výlet 7. ročník – Velký Javorník
21.6.  Schůzka s rodiči budoucích prvňáčků v ZŠ v 16.00 h
28.6.  Setkání deváťáků se starostkou obce na Obecním úřadě
29.6.  Slavnostní ukončení školního roku, předání vysvědčení

Stalo se v naší škole ...........

Dopravní soutěž - okrskové kolo
Ve čtvrtek 26.4.2018 se vydali cyklisté 
z naší školy do Nového Jičína. Na 
dopravním hřišti ZŠ Dlouhá se konalo 
okrskové kolo dopravní soutěže.  I 
když nám počasí moc nepřálo a 
chvílemi pršelo, po splnění všech 
úkolů, což byla jízda zručnosti, jízda 
na dopravním hřišti podle pravidel 
silničního provozu a testové otázky z 
pravidel silničního 
provozu, jsme se umístili v 1. kategorii na krásném 4. místě (byli to žáci 5. a 
6. třídy Eliška Mikolášková, Lucka Krejčiříková, Jakub Zdráhal a Jakub 
Matoška) a ve 2. kategorii na 5. místě (žáci 7. a 8. třídy Lucie Vlková, Lucie 
Pallová, Ondřej Dočkálek a Šimon Hruška). Blahopřejeme!
Celou soutěž zdokumentoval Filip Horňáček. Děkujeme za krásné fotky. 

Mgr. Jana Žáková
Štafetový pohár
V pátek 27. dubna se žáci prvního stupně (2.-5. třídy) zúčastnili okresního 
kola atletických závodů v Novém Jičíně. Jednalo se o štafetový závod, kde 
každé družstvo běželo čtyři běhy: žáci 2.-3. třídy – 8x100 m, žáci 4.-5. třídy 
– 8x100 m a poté dvě smíšené štafety žáků 2.-5. třídy – 8x200 m. Výsledek 
družstva poté tvoří součet tří běhů – štafeta mladších žáků, starších žáků a 
smíšená štafeta (počítá se lepší běh). Každý rok se této soutěže účastní 
okolo patnácti základních škol z celého okresu. Ani letos tomu nebylo jinak. 
O dvě postupová místa do krajského kola se na start postavilo třináct štafet.
Pro většinu našich žáků to byla první sportovní reprezentace školy vůbec. 
Byla u nich vidět jak nervozita, tak i velké odhodlání. Jako první se na startovní 
čáru postavili ti nejmladší. Naše družstvo zvládlo všechny předávky na 
výbornou a do cíle se ve svém rozběhu dostali na prvním místě. V celkovém 
pořadí pak obsadili třetí místo! Dokázali porazit i družstva z Nového Jičína 
či Kopřivnice.
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Ve štafetě starších žáků je vždy větší konkurence. Spousta z nich se věnuje 
atletice závodně a tak je velmi obtížné se prosadit. Naši žáci podali své 
maximální výkony a výsledkem bylo druhé místo v rozběhu a jedenácté místo 
celkově. I ve smíšené štafetě je znát účast žáků věnujících se atletice. V 
těžké konkurenci jsme se celkově umístili na osmém místě.
Celkově se letošní ročník štafetového závodu vydařil. Přálo nám počasí a 
všichni naši žáci si závod užili. V součtu všech časů jsme nakonec obsadili 
krásné sedmé místo. Což je v konkurenci městských škol krásný výsledek. 
Děkuji všem žákům za reprezentaci školy a přeji spoustu dalších sportovních 
úspěchů. 

Mgr. Tomáš Valentík

Archeoskanzen Modrá
Ve středu 2.5.2018 se vydali žáci  4. třídy na exkurzi na Jižní Moravu. Tentokrát 
jsme pátrali po historii a dějinách Velké Moravy v Archeoskanzenu Modrá a 
Velehradu.
Na exkurzi jsme se vydali vlakem – někteří z nás jeli vlakem poprvé a proto 
si jízdu opravdu užívali. V Archeoskanzenu nás přivítal pan průvodce, který 
nám o Velké Moravě prozradil mnoho nového. Zajímavé bylo procházet 
domečky – zemnice a polozemnice, ve kterých lidé dříve bydleli. Nechyběla 
také škola, ve které se děti učily číst a psát písmem zvaným „hlaholice“. 
Potom jsme se vydali na krátkou procházku kolem rybníka a došli jsme přímo 
do centra Velehradu. Zde jsme si prohlédli podzemí Baziliky Nanebevzetí 
Panny Marie a sv. Cyrila a Metoděje. Chodby byly opravdu tajemné a paní 
průvodkyně nám ukázala tajné vchody, kterými tenkrát lidé do baziliky a jejich 
částí vstupovali. Nakonec jsme si prohlédli nádvoří a celou baziliku. Její 
výzdoba nás ohromila svou krásou. 

A protože sluníčko krásně hřálo 
a bylo opravdu horko, jeli jsme 
autobusem do Uherského 
Hradiště, kde jsme si prohlédli 
historické náměstí a pochutnali 
si na opravdu vynikající zmrzlině. 
Exkurze se vydařila a těšíme 
se na další.

Mgr. Jana Žáková 
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Ovocentrum Muzeum řeznictví ve Valašském Meziříčí
Ve čtvrtek 3.5.2018 se vydali žáci 4. třídy společně s druháky na další exkurzi. 
Tentokrát jsme zavítali do nedalekého města Valašské Meziříčí. Protože jsme 
zapojeni v projektu „ Ovoce a mléko do škol“, využili jsme nabídky zdejšího 
Ovocentra a jeli se podívat, jak se vlastně ovoce a zelenina skladují.
Procházeli jsme velkými sklady, ve kterých bylo vše krásně uskladněno. 
Každý druh se musí skladovat odděleně, protože potřebuje pro své uchování 
jiné podmínky – teplotu vzduchu a vlhkost. A že nám byla v některých skladech 
opravdu zima! Byla tam teplota v rozmezí 1 – 4°C. Na závěr nás čekala 
ochutnávka zeleniny a ovoce. Někteří z nás si mohli také vyzkoušet na 
trenažeru, jak se dojí kráva.
Poté jsme se přemístili do Muzea 
řeznictví. Zde jsme zhlédli zajímavý 
film o tom, jak to kdysi bývalo na 
vesnicích v dobách zabíjaček a jak se 
maso zpracovává v moderních 
závodech dnes. Také zde jsme mohli 
ochutnat zdejší výrobky rodinné firmy 
MP Krásno. Na závěr nás paní 
průvodkyně seznámila s historií 
řeznického řemesla na Valašsku a                                                       
mohli jsme si prohlédnout a vyzkoušet stroje, které „mistři řezníci“ používali.

Mgr. Jana Žáková   

Květinový den ve škole
Ve čtvrtek a v pátek 10. a 11. května 
proběhl na naší škole Květinkový den. 
Na prodej byly sazenice všeho druhu. 
Jsme rádi, že se tento den stal již 
tradicí. Děkujeme všem, kteří si 
nějakou sazeničku přišli koupit a tím 
ocenili práci našich dětí. Výtěžek bude 
použit na vybavení pro žáky naší školy. 

Mgr. Jana Žáková

Literární a výtvarná soutěž - Svět slova
V kostele sv. Josefa ve Fulneku se ve čtvrtek 24. května uskutečnilo slavnostní 
vyhlášení literární a výtvarné soutěže projektu SVĚT SLOVA 2018. V literární 
části se na II. místě umístila Radka Homolová a cenu poroty získala 
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Kristýna Mičulková. Ve výtvarné části zabodovaly především žákyně prvního 
stupně. Lucie Dočkálková za svůj obrázek vyhrála III. místo a Vilma Mohlerová 
cenu poroty. Moc děkujeme našim žákyním za vzornou reprezentaci školy.

Mgr. Alžběta Hlavatá

Májové vystoupení
Ve čtvrtek 24.5.2018 vystoupili žáci 
naší školy, aby ukázali, jak umí krásně 
rozehrát hudební nástroje a rozeznít 
svými hlasy prostory školy. Příchozí 
diváci si mohli vyslechnout hru na 
zobcové flétny, klavír, kytary a 
zaposlouchat se do krásných písní v 
podání dívčího pěveckého sboru pod 
vedením paní učitelky Anety 

Přeji všem pohodový a slunečný měsíc červen a krásné těšení se na dovolenou 
a prázdniny.

Ivana Machýčková, ředitelka školy

Baďurové. Děkujeme všem účinkujícím a posluchačům, kteří si přišli naše 
vystoupení poslechnout, a těšíme se na další setkání. 

Mgr. Jana Žáková, foto Mgr. Zdeňka Veselá

16. 06. 2018   Dechová hudba Vlčnovjanka na výletišti
30. 06. 2018   XX. Zámecká slavnost
17.-19. 08. 2018 Zámecký kinematograf
21. 08. 2018   Zahajovací koncert učitelů staré hudby v kostele
25. 08. 2018   Hradozámecká noc
29. 08. 2018   Závěrečný koncert žáků kurzu interpretace staré hudby
03. 09. 2018  24. zasedání Zastupitelstva obce
16. 09. 2018   Kunínská pouť
05.-06. 10. 2018 Volby do zastupitelstev obcí
17. 11. 2018  Den obce

Z připravovaných akcí v roce 2018
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Požadavky:
•  SŠ nebo SOU obor strojní
•	 	Svářečský	průkaz	výhodou
•	 	Dobrý	zdravotní	stav

Požadavky:
•	 	SŠ	nebo	SOU	obor	elektro
•	 	Odborná	způsobilost	dle	 
Vyhl.	50/1978	Sb.,	min.	§6

•	 	Dobrý	zdravotní	stav
Nabízíme:
•	 	Po	zaučení	navýšení
•	 	5	týdnů	dovolené
•	 	Docházkový	bonus	ve	formě	poukázek	Flexi	Pass
•	 	Dotované	firemní	stravování	a	příspěvek	na	penzijní	připojištění
•	 	Odměnu	na	letní	a	zimní	dovolenou	+	další	příplatky	a	prémie

Zámečník	 Elektrikář

Vyrábíme	hadice	a	potřebujeme	
Tvoje	šikovné	ruce!

SEMPERFLEX
OPTIMIT,	S.R.O.	
S TRADICÍ VÍCE 

NEŽ 150 LET

SEMPERFLEX OPTIMIT s.r.o.,	Vítkovská	391/29,
742	35	Odry,	Mgr.	Jana	Šádková,	personalistka
e-mail:	jana.sadkova@semperitgroup.com

KAŽDÉ ÚTERÝ V 08.00 HODIN SE KONAJÍ OSOBNÍ 
POHOVORY V PERSONÁLNÍM ODDĚLENÍ

NÁSTUP	MOŽNÝ	IHNED	NEBO	DOHODOU

800	023	063
B E Z P L A T N Á 	 L I N K A

PŘISPÍVÁME
ZAMĚSTNANCŮM
NA	DOJÍŽDĚNÍ

157,60	Kč/hod		

V NEPŘETRŽITÉM 

PROVOZU

NOVÉ
NAVÝŠENÍ	
MZDY
OD

www.semperflex.com/cs/
semperflex-optimit/
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Vyrábíme hadice a potřebujeme 
Tvoje šikovné ruce!

SEMPERFLEX OPTIMIT s.r.o., Vítkovská 391/29,
742 35 Odry, Mgr. Jana Šádková, personalistka
e-mail: jana.sadkova@semperitgroup.com

KAŽDÉ ÚTERÝ V 08.00 HODIN SE KONAJÍ OSOBNÍ 
POHOVORY V PERSONÁLNÍM ODDĚLENÍ

Požadavky:
• Dobrý zdravotní stav

Nabízíme:
•	 	Po	zaučení	navýšení
•	 	5	týdnů	dovolené
•	 	Docházkový	bonus	ve	formě	poukázek	Flexi	Pass
•	 	Dotované	firemní	stravování	a	příspěvek	na	penzijní	připojištění
•	 	Odměnu	na	letní	a	zimní	dovolenou	+	další	příplatky	a	prémie

Operátor – gumárenská výroba

NÁSTUP MOŽNÝ IHNED NEBO DOHODOU

PŘISPÍVÁME
ZAMĚSTNANCŮM

NA DOJÍŽDĚNÍ

SEMPERFLEX
OPTIMIT, S.R.O. 
S TRADICÍ VÍCE 

NEŽ 150 LET

800 023 063
B E Z P L A T N Á  L I N K A

129,70 Kč/hod  

V NEPŘETRŽITÉM 

PROVOZU

NOVÉ
NAVÝŠENÍ 

MZDY
OD

www.semperflex.com/cs/
semperflex-optimit/



Obecní úřad Kunín
www.kunin.cz 
www.facebook.com/ObecKunin

Úřední hodiny obecního úřadu:
         Pondělí   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00 
         Středa   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00
Úřední hodiny stavebního úřadu:
         Pondělí   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00 
         Úterý   8:00 – 11:00  12:00 – 15:30

Bankovní účet obce a variabilní symboly poplatků:
Číslo účtu obce:    1760145389/0800
Variabilní symboly:  poplatek komunálního odpadu 1340 
         poplatek za psa 1341 
         nájem pozemku 2131 
         stočné 2321

Starostka:     Dagmar Novosadová 556 749  950, 607 846 256 
         starosta@kunin.cz
Místostarostové:   Markéta Kuběnová 608 551 806 
         Vladimír Sedláček 608 482 509 
         mistostarosta@kunin.cz
Sekretariát, pokladna: Miroslava Janýšková 556 749 342 
         sekretariat@kunin.cz
Účetní:       Zdeňka Cabadajová 556 749 326 
         ucetni@kunin.cz
Evidence obyvatel:  Eva Rusková  556 731 046 
         evidence@kunin.cz
Stavební úřad:    Miroslav Graclík  556 731 043 
         stavebniurad@kunin.cz
Knihovna:     Markéta Kuběnová 608 551 806 
         knihovnakunin@seznam.cz

Výpůjční doba Obecní knihovny:
         Pondělí   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00 
         Středa   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00

strana 3-34 je černobílá - k (barevné objekty budou vytištěné v čb škále)
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tiskové služby pro firmy, školy, státní správu a každého z nás

letáky
skládačky

plakáty

samolepky
poznámkové bloky

pohlednice

vizitky

pozvánky
brožury

skládačky
brožury

skládačky knihy

obalyobalyobalyobalyobalyobalyobaly

stovky grafických návrhů zdarma - tvorba grafiky online - kalkulace tisku online

krabičky posplakátyposplakáty
pohlednice

pos
pohlednice

Vyžádejte si i vy svých 1000,- na www.funprint.eu

kalendáře

krabice na vínoposkrabice na vínoposvisačky

odnosky

obaly
odnosky

obaly
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Uzávěrka poslední den v měsíci.
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